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Zápis  
z 9. zasedání Akademického senátu UHK dne 4. listopadu 2020 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Mária Hromadová, dr. Jiří Lipovský, dr. 
Jitka Kühnová, dr. Adam Skarka, doc. Václav Bělík, dr. Karel Kouba, dr. Libuše Svobodová, doc. 
Martin Paleček, Mgr. Marcela Turay, Mgr. Matyáš Strnad, Vít Bednář, Radek Cvejn, Bc. Dominik 
Horníček, Dominik Šípoš, Michal Pajer, Nikola Blahynková, Bc. Monika Věříšová, Mgr. Žofia 
Chrienová, Mgr. Dominik Miškář. 
 
Omluveni: Ing. Lucie Novotná, dr. Lukáš Zábranský (na začátek zasedání). 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, dr. Pavlína Springerová, 
prorektorka, doc. Petra Marešová, prorektorka, prof. Ondřej Krejcar, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor, prof. Josef Hynek, děkan FIM, doc. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan PřF, 
dr. Jan Prouza, děkan FF a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Online zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 23 členů. 
Předsedkyně informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 21 členů (KAP 10 
a SK 11 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Projednání Akčního plánu MICHE Univerzity Hradec Králové (předkládá Mgr. Leona 
Stašová, Ph.D., prorektorka UHK). 

2) Novelizace Vnitřního mzdového předpisu Univerzity Hradec Králové (předkládá prof. 
Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

3) Novelizace Jednacího řádu Akademického senátu Pedagogické fakulty UHK 
(předkládá Mgr. Jana Kostincová, Ph.D., předsedkyně AS PdF). 

4) Novelizace Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty informatiky a 
managementu UHK (předkládá Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D., předseda AS FIM). 

5) Novelizace Jednacího řádu Vědecké rady Fakulty informatiky a managementu UHK 
(předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., děkan FIM). 

6) Novelizace Jednacího řádu Akademického senátu Filozofické fakulty UHK (předkládá 
PhDr. Miroslav Joukl, Ph.D., předseda AS FF). 

7) Novelizace Jednacího řádu Akademického senátu Přírodovědecké fakulty UHK 
(předkládá RNDr. Filip Studnička, Ph.D., předseda AS PřF). 

8) Novelizace Jednacího řádu Vědecké rady Přírodovědecké fakulty UHK (předkládá 
doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D., děkan PřF). 

9) Novelizace Disciplinárního řádu Přírodovědecké fakulty UHK (předkládá doc. RNDr. 
Jan Kříž, Ph.D., děkan PřF). 

10) Volba delegátů UHK do Rady vysokých škol (předkládá doc. Ing. Bc. Hana 
Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

11) Vyhlášení doplňujících voleb do AS UHK (předkládá doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, 
Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

12) Informace k elektronickým volbám na UHK (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, M.A., 
Ph.D., místopředseda AS UHK). 

13) Různé. 
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V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 10, SK 11, celkem 21. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 9. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
Bod 1. Projednání Akčního plánu MICHE Univerzity Hradec Králové (předkládá Mgr. Leona 
Stašová, Ph.D., prorektorka UHK). 
 
Dr. Stašová sdělila, že materiál zabývající se internacionalizací a dosažením nejlepší mezinárodní 
spolupráce, vznikl péčí bývalého prorektora dr. Berana a vysvětlila historii sebeevaluační zprávy. 
Komise vypracovala externí audit, získali jsme zpětnou vazbu, na jejímž základě byl vypracován 
akční plán, který expertní board DZS schválil. 
 
V diskusi zazněla připomínka na zapracování zvýšení počtu zahraničních studentů a double degree 
programů (doc. Kouba, dr. Stašová). 
 
AS UHK projednal Akční plán MICHE Univerzity Hradec Králové. 
 
Bod 2. Novelizace Vnitřního mzdového předpisu Univerzity Hradec Králové (předkládá prof. 
Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
 
Prof. Kuča představil navrženou změnu VMP – navýšení mzdových tarifů u všech zaměstnanců 
o 10%. 
 
Ing. Klicnar dodal, že předpis zůstává, až na změnu v příloze č. 1, ve své textaci stejný a prezentuje 
navýšení mezd přepočtené na finance. VMP s účinností od 1. 1. 2021 bude po schválení AS UHK 
zaslán k registraci MŠMT. 
 
Dr. Svobodová uvedla, že EK AS UHK dokument s Ing. Klicnarem projednala, navýšení mzdových 
tarifů vítá a nemá k předpisu připomínky. 

Dr. Skarka sdělil, že LK AS UHK dokument projednala a po objasnění připomínky p. kvestorem 
souhlasí s jeho předložením AS UHK.   

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Doc. Kouba z technických důvodů nehlasoval; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů 
AS UHK: KAP 9, SK 11, celkem 20. 
 
Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 2. 
AS UHK schválil novelizaci Vnitřního mzdového předpisu Univerzity Hradec Králové. 
 
Bod 3. Novelizace Jednacího řádu Akademického senátu Pedagogické fakulty UHK (předkládá 
Mgr. Jana Kostincová, Ph.D., předsedkyně AS PdF). 
 
Dr. Kostincová představila změny v předložené novelizaci Jednacího řádu AS PdF UHK. 
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá zásadní připomínky. Upozorňuje 
na nutnou propracovanost návrhů a vyřešení tajného hlasování ve všech dotčených předpisech. 
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
 Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
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Doc. Kouba se přihlásil; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 10, SK 
11, celkem 21. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Akademického senátu Pedagogické fakulty UHK. 
 
Bod 4. Novelizace Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty informatiky a managementu 
UHK (předkládá Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D., předseda AS FIM). 
 
Dr. Kacetl představil změny v předložené novelizaci Jednacího řádu AS FIM UHK. 
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá zásadní připomínky.  
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Dr. Zábranský se přihlásil; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 11, SK 
11, celkem 22. 
 
Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty informatiky 
a managementu UHK. 
 
Bod 5. Novelizace Jednacího řádu Vědecké rady Fakulty informatiky a managementu UHK 
(předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., děkan FIM). 
 
Prof. Hynek představil změny v předložené novelizaci Jednacího řádu VR FIM UHK. 
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá zásadní připomínky.  
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Vědecké rady Fakulty informatiky a managementu 
UHK. 
 
Bod 6. Novelizace Jednacího řádu Akademického senátu Filozofické fakulty UHK (předkládá 
PhDr. Miroslav Joukl, Ph.D., předseda AS FF). 
 
Dr. Joukl představil změny v předložené novelizaci Jednacího řádu AS FF UHK.  
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá zásadní připomínky. 
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Akademického senátu Filozofické fakulty UHK. 
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Bod 7. Novelizace Jednacího řádu Akademického senátu Přírodovědecké fakulty UHK 
(předkládá RNDr. Filip Studnička, Ph.D., předseda AS PřF). 
 
Dr. Studnička představil změny v předložené novelizaci Jednacího řádu AS PřF UHK.  
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá zásadní připomínky. 
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Akademického senátu Přírodovědecké fakulty 
UHK. 
 
Bod 8. Novelizace Jednacího řádu Vědecké rady Přírodovědecké fakulty UHK (předkládá doc. 
RNDr. Jan Kříž, Ph.D., děkan PřF). 
 
Doc. Kříž představil změny v předložené novelizaci Jednacího řádu VR PřF UHK.  
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá zásadní připomínky. 
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Vědecké rady Přírodovědecké fakulty UHK. 
 
Bod 9. Novelizace Disciplinárního řádu Přírodovědecké fakulty UHK (předkládá doc. RNDr. 
Jan Kříž, Ph.D., děkan PřF). 
 
Doc. Kříž představil změny v předložené novelizaci Disciplinárního řádu PřF UHK.  
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá zásadní připomínky. 
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil novelizaci Disciplinárního řádu Přírodovědecké fakulty UHK. 
 
Bod 10. Volba delegátů UHK do Rady vysokých škol (předkládá doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, 
Ph.D., předsedkyně AS UHK). 
 
a) AS UHK volil delegáty fakult do Sněmu RVŠ, navrženi byli:  

→ Mgr. Lucie Cviklová, M.A., Ph.D. – za FF do komise pro vědeckou činnost a pro vnější 
a zahraniční styky 

→ Ing. Eva Hamplová, Ph.D. – za FIM do komise ekonomické 
→ RNDr. Jiří Lipovský, Ph.D. – za PřF do komise pro vědeckou činnost 
→ Mgr. Martin Skutil, Ph.D. – za PdF do komise pro vědeckou činnost. 
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Získáním nadpoloviční většiny hlasů se stali všichni kandidáti delegáty do RVŠ: 

→ Mgr. Lucie Cviklová, M.A., Ph.D. – 18 hlasů 
→ Ing. Eva Hamplová, Ph.D. – 22 hlasů 
→ RNDr. Jiří Lipovský, Ph.D. – 22 hlasů 
→ Mgr. Martin Skutil, Ph.D. – 18 hlasů. 

AS UHK navrhuje dr. Lucii Cviklovou, dr. Evu Hamplovou, dr. Jiřího Lipovského a dr. Martina 
Skutila jako delegáty fakult do Sněmu RVŠ. 

b) AS UHK volil dva zástupce UHK, jednoho delegáta jako člena Předsednictva a delegáta 
do Sněmu RVŠ a jednoho delegáta do Sněmu RVŠ. 

 Na první pozici kandidovala Ing. Libuše Svobodová, Ph.D. 
 
Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK navrhuje dr. Libuši Svobodovou delegátkou školy a deleguje ji jako člena 
Předsednictva a delegáta do Sněmu RVŠ. 

 Na druhou pozici kandidoval Mgr. et Mgr. Marcel Pikhart, Ph.D. 
 

Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK navrhuje dr. Marcela Pikharta delegátem školy a deleguje ho jako delegáta do Sněmu 
RVŠ. 

c) Studentská komora AS UHK volila náhradníka delegáta do SK RVŠ. 

Doc. Tomášková předala slovo místopředsedovi SK AS UHK Bc. Šípošovi: 

 Na pozici náhradníka delegáta do studentské komory kandidoval: Jakub Lhoták - za FIM 
 
V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů SK AS UHK: 11. 
 
Hlasování: pro - 8, proti - 1, zdržel se - 1 (a jeden senátor SK AS UHK nehlasoval v tajné volbě). 
AS UHK navrhuje Jakuba Lhotáka náhradníkem delegáta do Studentské komory RVŠ. 

d) Studentská komora AS UHK volila delegáta do SK RVŠ. 

Na pozici delegáta do Studentské komory RVŠ kandidovali: 

 Jan Ferkl (FIM) – získal 4 hlasy 
 Bc. Dominik Šípoš (PdF) – získal 7 hlasů 

AS UHK navrhuje Bc. Dominika Šípoše delegátem do Studentské komory RVŠ. 
 
Bod 11. Vyhlášení doplňujících voleb do AS UHK (předkládá doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, 
Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

Doc. Tomášková sdělila, že KAP FIM v AS UHK aktuálně nemá náhradníky, a tak dle JŘ a VŘ AS 
UHK proběhnou v stanovených termínech na FIM doplňovací volby do KAP AS UHK. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK vyhlásil doplňující volby na FIM do KAP AS UHK. 
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Bod 12. Informace k elektronickým volbám na UHK (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, M.A., 
Ph.D., místopředseda AS UHK). 
 
Doc. Kouba informoval senátory o pozitivním průběhu hledání návrhu řešení elektronických voleb 
na UHK, který by mohl být implementován; postup byl rozdělen do 3 skupin – legislativní, mediální 
a procesní a děkuje členům komisí a koordinátorům. 

V diskusi M. Pajer upozornil na „příslušnost“ doktorandů, kteří by neměli mít možnost volit do KAP 
i SK AS UHK.  

Bod 13. Různé. 

a) Podnět studentské komory AS FF UHK.  

Mgr. Strnad tlumočil podnět od kolegyně FF, který se týká poskytování internetu na VŠ kolejích. 
Zahraniční i čeští studenti si často stěžují na kolísavost internetu, dochází k rekonstrukci a routery 
jsou nejspíš přetíženy.  

Další bodem bylo venkovní hřiště před kolejemi, které nesplňuje standardy moderního 
bezrizikového sportování; studenti navrhují odhlučnění a úpravu pro vyšší komfort českých 
i zahraničních studentů. 

Ing. Klicnar vysvětlil, že konektivita je rozdělena na 2 části – u každého lůžka je přípojka s datovým 
připojením a druhý způsob je prostřednictvím wifi. Z uvedeného vyplývá, že stížnost se týká nejspíš 
wifi připojení, nicméně, každý student se může připojit pomocí své přípojky. Kvestor uvedl, že 
signál na VŠ kolejích jsme posílili a vysoutěžili dodavatele na nové silnější wifi routery, jejichž cena 
bude cca 3 mil. Kč. Požádali jsme o dotaci MŠMT, které finance schválilo a očekáváme, že do konce 
roku bude konektivita posílena a wifi routery osazeny. 

K druhému dotazu Ing. Klicnar uvedl, že kontext je majetkový, jelikož hřiště před kolejemi není 
ve vlastnictví UHK, ale MMHK. Aktuálně začínáme usilovat o to, abychom pozemek nabyli 
do našeho vlastnictví a mohli s ním nakládat dle svého uvážení. Kvestor upozornil, že to nebude 
v horizontu měsíců, ale spíše roků. Dále informoval o zažádání dotace na rekonstrukci plánovaného 
sportoviště na OSV. 

N. Blahynková potvrdila dřívější stížnosti českých studentů na výpadky internetu při online 
vyučování na VŠ kolejích. 

Ing. Valentová, ředitelka VŠ kolejí, upozornila, že všichni ubytovaní studenti by měli být o situaci 
informováni. 

 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. Byl schválen program 9. zasedání AS UHK.  
2. AS UHK projednal Akční plán MICHE Univerzity Hradec Králové.  
3. AS UHK schválil novelizaci Vnitřního mzdového předpisu Univerzity Hradec 

Králové. 
4. AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Akademického senátu Pedagogické 

fakulty UHK.  
5. AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty 

informatiky a managementu UHK. 
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6. AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Vědecké rady Fakulty informatiky 
a managementu UHK.  

7. AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Akademického senátu Filozofické 
fakulty UHK.  

8. AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Akademického senátu Přírodovědecké 
fakulty UHK.  

9. AS UHK schválil novelizaci Jednacího řádu Vědecké rady Přírodovědecké fakulty 
UHK.  

10. AS UHK schválil novelizaci Disciplinárního řádu Přírodovědecké fakulty UHK. 
11. AS UHK navrhuje dr. Lucii Cviklovou, dr. Evu Hamplovou, dr. Jiřího Lipovského 

a dr. Martina Skutila jako delegáty fakult do Sněmu RVŠ.  
12. AS UHK navrhuje dr. Libuši Svobodovou delegátkou školy a deleguje ji jako člena 

Předsednictva a delegáta do Sněmu RVŠ.  
13. AS UHK navrhuje dr. Marcela Pikharta delegátem školy a deleguje ho jako 

delegáta do Sněmu RVŠ. 
14. AS UHK navrhuje Jakuba Lhotáka náhradníkem delegáta do Studentské komory 

RVŠ.  
15. AS UHK navrhuje Bc. Dominika Šípoše delegátem do Studentské komory RVŠ. 
16. AS UHK vyhlásil doplňující volby na FIM do KAP AS UHK.   

 
 
O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet členů AS UHK: 
22. 

Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 2. 12. 2020 nebo v roce 2021 
 
 
 
 
 
 

V Hradci Králové dne 4. 11. 2020                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


